



Date : 18<sup>th</sup> March 2026

التاريخ : 18 مارس 2026

**الموضوع : قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة.**  
**Subject : List of candidates for membership of the Board of Directors**

DHOFAR INSURANCE SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates.

يسر ظفار للتأمين ش.م.ع.ع. ( الشركة ) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين:

**1. Mr. Ahmed Mohammed Abdullah Al Abri**

**1. الفاضل/ أحمد بن محمد بن عبدالله العبري**

Mr. Ahmed Mohammed Abdullah Al Abri has been serving as a member of the Board of Directors of Dhofar Insurance Company SAOG since March 2022. He brings with him over three decades of extensive experience in the banking and financial services sector.

انضم الفاضل/ أحمد محمد عبد الله العبري إلى مجلس إدارة شركة ظفار للتأمين ش.م.ع.ع. في مارس 2022، ويتمتع بخبرة مهنية تمتد لأكثر من ثلاثين عاماً في القطاع المصرفي والخدمات المالية. بدأ الفاضل /أحمد العبري مسيرته المهنية مع بنك ستاندرد تشارترد في عام 1976 حيث شغل منصب رئيس العمليات. وفي عام 1989 انضم إلى بنك مسقط، وتولى خلال فترة عمله عدداً من المناصب القيادية العليا، وصولاً إلى منصب الرئيس التنفيذي للعمليات.

Mr. Al Abri commenced his professional career with Standard Chartered Bank in 1976, where he served as Head of Operations. In 1989, he joined Bank Muscat and held a number of senior leadership positions during his tenure, culminating in his role as Chief Operating Officer.

يحمل الفاضل/ أحمد العبري درجة الماجستير في إدارة الأعمال (MBA) من جامعة لينكولنشاير وهامبرسايد في المملكة المتحدة. كما شارك في عدد من البرامج التنفيذية المتقدمة، من بينها برنامج الإدارة المتقدمة في معهد إنسياد (INSEAD)، وبرنامج الإدارة العامة في كلية هارفارد للأعمال (Harvard Business School).

He holds a Master of Business Administration (MBA) from the University of Lincolnshire and Humberside in the United Kingdom. In addition, Mr. Al Abri has completed executive education programs, including the Advanced Management Program at INSEAD and the General Management Program at Harvard Business School.

ويشغل الفاضل/ أحمد العبري حالياً عضوية مجلس إدارة شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع.

Mr. Al Abri currently serves as a member of the Board of Directors of Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG.



BRANCHES

## 2. Mr. Nooh Abdul Hameed Al Zadjali

Mr. Nooh Al Zadjali is an organizational development professional with extensive experience in organizational design, corporate governance, project management, policy and procedure development, and quality management. He currently serves as a Consultant / Management consultancy Services at TAKATUF Oman one of Oman Investment Authority entities, supporting organizations in enhancing operating models and effectiveness.

He holds an MSc in Human Resource Management (Talent Management & Development) with Distinction from the University of Lincoln (UK). Nooh is a CIPD Associate, certified in Lean methodology, and a graduate of the National Leadership Program "Etimad" at the Royal Academy of Management.

Throughout his career, Nooh has held leadership roles across multiple sectors in Oman, including power and utilities, logistics and supply chain, tourism, and finance and insurance. His professional approach focuses on aligning people, processes, and technology to strengthen governance, ensure compliance, establish robust performance frameworks, and deliver sustainable, measurable outcomes.

Regards,

Sunil Kohli  
Chief Executive Officer

## 2. الفاضل/ نوح بن عبدالحמיד الزدجالي

الفاضل نوح بن عبدالحמיד الزدجالي متخصص في التطوير المؤسسي، يتمتع بخبرة راسخة في التصميم التنظيمي، والحوكمة المؤسسية، وإدارة المشاريع، وتطوير السياسات والإجراءات، وإدارة الجودة. يشغل حالياً منصب مستشار/ الخدمات الإدارية لدى شركة تكاتف عُمان التابعة لجهاز الاستثمار العماني، حيث يقدم الدعم للمؤسسات في تطوير نماذج التشغيل وتعزيز الكفاءة المؤسسية.

يحمل درجة الماجستير في إدارة الموارد البشرية (إدارة وتطوير المواهب) مع مرتبة الشرف (امتياز) من جامعة لنكولن بالمملكة المتحدة، وهو عضو منتسب في CIPD، وحاصل على شهادة في منهجية اللين، وخريج برنامج القيادة الوطنية «اعتماد» من الأكاديمية السلطانية للإدارة.

تولّى أدواراً قيادية في قطاعات متعددة داخل سلطنة عُمان شملت الطاقة والمرافق، واللوجستيات وسلاسل الإمداد، والسياحة، والقطاعين المالي والتأميني. ويرتكز نهجه المهني على موازنة الأفراد والعمليات والتقنية لترسيخ الحوكمة والامتثال، وبناء أطر أداء فعّالة، وتحقيق نتائج مستدامة قابلة للقياس.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

سونيل كوهلي  
الرئيس التنفيذي

